

ISUZU

ISUZU D-MAX

元朗優選維修中心
Yuen Long Preferred Centre

「優」服務
『Priority』Service



元朗服務中心(輕型貨車)已經成為ISUZU D-MAX指定維修中心，為D-MAX SUV多用途車車主誠意獻上『優』服務，提供前所未有的優先及優質服務，由預約、登記、報價、檢測，以至大小維修，都有專人貼心照顧，優先處理您的需要。

Yuen Long Service Centre (Light Truck) has become ISUZU D-MAX Preferred Centre, providing D-MAX SUV vehicle owners with unprecedented "Priority and Quality" service, from service booking, reception, quotation, vehicle inspection, as well as all kind of repairing service. Your needs are always in our "Priority".

「優」服務項目包括：

『Priority』 service includes :

預約檢測保養服務不設限額
No limit on maintenance service booking

保證有期*
Guarantee successful booking*

入廠前線接待登記
Car-in reception

保證優先櫃台處理
Guarantee handled by Priority Service Counter

因引擎警示燈著而入廠
Car-in due to engine warning light on

保證即時處理
Guarantee handle immediately

一萬元以下維修項目
Repairing service under \$10K

保證一個工作天內出估價單
Guarantee quotation within 1 working day

檢測保養服務工作時間
Vehicle Check & Maintenance service

保證不多於一個工作天完成(有附加工作除外)
Guarantee complete within 1 working day (excludes extra repairing items)

小修項目
Small repairing

保證不多於一個工作天處理(齊零件日起計)
Guarantee complete within 1 working day (count from all parts are ready)

*一個工作天前預約平日(星期一至五)入車，五個工作天前預約星期六入車

* Weekday appointment (Mon to Fri) should be made 1 working day beforehand, Saturday appointment should be made 5 working days beforehand.